
Referat FU møde i Dansk Køreforbund  
d. 26. september 2024 kl. 19:30 

Dato: 

 

Sted:  

 

26. september 2024 kl 19-22,30 
 

TEAMS 

Deltagere: Erling Larsen (EL), Elin Juulsgaard (EJ), Anne Grethe 
Nørgaard (AN), Kasper Petersen (KP), Nikolaj Hansen NH), 
Jette Malthe-Bruun JB), Birthe Fogh (BF), Henning Fogh 
(HF), Mette Nørgaard (redaktør) og Jørgen Konge 
(webmaster) 

Referent: Anne Grethe 

Pkt. 1 Godkendelse af ref. fra sidste 
møde 

Referatet godkendt. 

Efterskrift: de planlagt infomøder fra KU (5. og 6. oktober 
2024 beskrevet i sidste referat), er aflyst af KU. 

Vi skal sikre, at alle får referatet uanset om de har deltaget 
eller ej. 

Pkt. 2:  
Økonomi  

2.1: fremlæggelse af regnskabet fra 
2024 ud på detaljeniveau. (KP) 

2.2: køb af konsulentbidrag til 
klubmodulets regnskabsførelse. 

2,3: hvad er FU’s og formændenes 
holdning til DKF’s brug af honorar til 
frivillige, der varetager kurser, lejre og 
andet? 

2,4: der har været uklarheder omkring 
hvordan de planlagte tilskud (besluttet 
på HB 2023) administreres.  

2,1:  FU er enige om at kurser og undervisningstilbud til 
medlemmer skal balancere ifht. indtægter og udgifter. Det 
har tilsyneladende været uklart om de enkelte kurser mm. 
skal balancere hver for sig eller de gøres op i hvert 
regnskabsår. Dette skal være tydeligere fremadrettet. I en 
konkrete situation får juniorudvalget udbetalt det 
overskud, som de har genereret på kørelejren (6831,98 kr) 
til udgifter vedr. kørelejr og kursus. 
 
2,2: Der er anmodet om konsulentbistand (max. 2000 kr) til 
at sikre regnskabet rigtigt opstillet nu og fremover. KP 
arbejder videre med sagen. 
 
2,3: Baggrunden er, at det er vigtigt, at formændene tager 
stilling til om der overhovedet skal være mulighed for 
honorar og hvem skal have honorar og hvad skal beløbet 
være. Skal nogle frivillige have honorar og andre ikke? 
FU er enige om, at det er vigtigt, at det skal være skriftligt 
aftalt på forhånd, hvis der skal udbetales honorar eller 
tilskud til kurser/undervisning i DKF regi.  
 



2,4: Alle udvalg skal fremsende deres budget ud fra det 
godkendte tilskud (besluttet på HB) til FU, som herefter 
godkender det. Efterfølgende skal regnskabet fra 
arrangementer sendes til FU, som er de eneste, der kan 
godkende udvalgets regnskab. Dette pointeres på 
kommende formandsmøde. 
 

Pkt. 3  
Orientering fra juniorudvalget, herunder 
ungdomskørelejrene (NH) 

 

Der kommer til at ske ændringer, som meldes ud på 
Formandsmødet. 

Pkt. 4  
Drøftelse af processen omkring 
udarbejdelse af DKF’s etiske regler 

Der er nedsat en arbejdsgruppe med medlemmer fra KU 
samt EL og AN, som på sigt skal komme med et konkret 
forslag til revideringen af DKF’s etiske regler, således at de 
er i tråd med DRF’s etiske regler. Fremlægges på 
formandsmødet og HB. 

NH påpeger, at det er vigtigt, at alle – også hr og fru Jensen - 
kan forstå de nye beskrevne etiske regler.  

JK påpeger, at der også vigtigt, at der udarbejdes en strategi 
for hvordan de etiske regler bredes ud. 

EL påpeger, at vi ikke skal lade os styre af de 
selvbestaltede dyreværnsorganisationer, der vil forbyde 
alle kæledyr og vil have at alle dyr skal leve frit overalt. De 
kører deres argumentation på følelser fremfor fakta. 

Pkt. 5 
Orientering vedr. revidering af DKF´s 
vedtægter (AN) 

 

Gennemgås og tilrettes. 

Pkt. 6    

Drøftelse af punkter til HB: 

6.1: Er der emner til ny sekretær? 

6.2: Er der indkommet forslag til årets 
hest? 

6.3: Er der indkommet forslag til årets 
ildsjæl? 

 

 

 

6.1: desværre ikke 

6.2: JK laver nyhed for at få emner. 

6,3: JK laver nyhed for at få emner. 



Pkt. 7 

Drøftelse af brev fra DKS mailet til alle 
den 14. september 2024 (se bilag). 

EL. fremlægger brevet. Vedr. dyrlægeassistance til heste 
med uheld, der kræver dyrlægebehandling under 
landsstævner, så har EL foretaget en uofficiel 
undersøgelse. Det viser sig, at der ikke har været uheld 
med heste med krav om dyrlægebehandling til 
landsstævner i 2024 og 2023. Der har været et uheld i 2022 
og et i 2021. 

Pkt. 8 

Planlægning af formandsmødet den 20. 
oktober 

 

 

Følgende dagsorden er planlagt:  

1. Drøftelse af to forslag til videreførelse af Køresporten 
digitalt. Forslag fra sidste FU møde vedlægges som bilag A 

2. Hvem kan være interesseret i at afholde Mesterskaber i 
kørsel (2026) og Tømmertræk (2026/2027) 

3. Der fremlægges oversigt over hvem der er på valg i år i de 
forskellige udvalg. JK udsender lidt PR om valgene til de 
forskellige udvalg, så alle medlemmer kan følge med heri. 

4. Drøftelse af brev fra DKS 

5. Udvalgene skal sikre, at alle deres referater er lagt ind på 
hjemmesiden, samt årsberetninger er klar til HB. 
Indsendes senest 21. oktober 2024. Er der uklarheder 
herom? 

6. Drøftelse af mulighed for betalt annoncering på DKF’s 
hjemmeside, også når Køresporten ophører som blad. 

7.Forslag til vedtægtsændringer drøftes enkeltvis på 
Formandsmøde, hvorefter det kan redigeres og indstilles 
og besluttes på HB. Så kan vedtaget ændringer være med 
omgående virkning. Vedlagt i bilag B 

8. De enkelte udvalg bedes fremlægge ønsker til budget 
2025.  

9. evt 

Indkaldelsen og dagsorden sker via klubmodullet af JK og 
KP, når der er fundet en placering for mødet 

Pkt. 8 Eventuelt Ingenting 

Pkt. 9 Næste møde 17. oktober kl 19. JK indkalder via TEAMS 

 



 

 


